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רוצים להשאיר את הברכה בבית שלכם? הסתכלו על כל פינה בעין טובה.
למבט העין שלנו יש כוח אדיר!

מלווה הוא  אם  רב.  כוח  יש  העין  “למבט  נחמן,  רבי  אומר  “היזהר”   
הרע'” כ’עין  ידוע  זה  דבר  נזק.  לגרום  עלול  הוא  זדונית  במחשבה 

(מתוך הכסא הריק).

ומה זה אומר?

שנקרא שהכוח  מקומות,  במספר  מציינים  נתן  רבי  ותלמידו  נחמן  רבי 
גדולה עין  (כמו  כזה  עלום  מיסטי  משהו  דווקא  לאו  הוא  הרע”  “עין 
שמשוטטת בעולם ופוגעת בכל מי או מה שנקרה בדרכה), אלא כוח שקשור

למצב הנוכחי שאדם נמצא בו ולמבט העין עצמו.

מכיוון שהנשמות שלנו חצובות מהמקום הגבוה ביותר בשמים, מתחת לכסא
יכולות שלנו  הגבוהות  והרצון  השיפוט  יכולות  עולם,  בורא  של  הכבוד 

להיות חיוביות או חלילה שליליות. תלוי לאן ניקח את זה.

https://breslov.co.il/%d7%a2%d7%99%d7%9f-%d7%94%d7%a8%d7%a2/
https://books.breslov.org/he/product/%d7%94%d7%9b%d7%a1%d7%90-%d7%94%d7%a8%d7%99%d7%a7/


אולי גם זה יעניין אתכם:

מי מפחד מעין הרע?

חוט אדום ועין הרע בקבלה

עין טובה אחת

עשה טוב, הרע כבר ייעלם

תמצאו את הטוב

תודו שיש בכם טוב

מעט זה גם טוב

נקודות טובות ואזמרה

מסופר על צדיק גדול בשם רבי שלמה זלמן אויערבך שהוזמן לחנוכת בית
בביתו של אחד מתלמידיו.

אותו של  החדש  הבית  את  עזב  האורחים  שאחרון  ואחרי  הסעודה  אחרי 
התעקש והוא  הבית,  את  לו  שיראו  מתלמידו  ביקש  הישיש  הרב  תלמיד, 
לראות כל פינה בבית, משהו שלא עלה אפילו במחשבתו של התלמיד לבקש

מהרב האהוב שלו.

הכוח שנקרא “עין הרע” הוא לאו דווקא משהו מיסטי עלום כזה (כמו
עין גדולה שמשוטטת בעולם ופוגעת בכל מי או מה שנקרה בדרכה), אלא

כוח שקשור למצב הנוכחי שאדם נמצא בו ולמבט העין עצמו.

לפני שעזב, רבי אויערבך אמר לתלמידו הנבוך:

“אני בטוח שאתה מתפלא ותוהה למה רציתי לראות את הבית שלך בצורה
קפדנית כזו. בדרך כלל, זה חשוב להשאיר את הברכה שבורא עולם נותן
לנו מעיניהם של אחרים, כי יכולת השיפוט והקטרוג שלהם יכולה לגרום
לנזק רב. אבל אני יכול להבטיח לך שיש לי רק שמחה בבית החדש הנפלא
שורה שהברכה  אומר  וזה  יבורך”,  הוא  טוב  “עין  אומר  הפסוק  שקנית. 
בכל מבט של אדם כזה, בכל הסתכלות שלו. אם יש לך הזדמנות שמישהו
עם עין טובה כבר נמצא בבית שלך, תן לו להסתכל על כל פינה ופינה

בבית!”

https://breslov.co.il/%d7%9e%d7%99-%d7%9e%d7%a4%d7%97%d7%93-%d7%9e%d7%a2%d7%99%d7%9f-%d7%94%d7%a8%d7%a2/
https://breslov.co.il/%d7%97%d7%95%d7%98-%d7%90%d7%93%d7%95%d7%9d-%d7%95%d7%a2%d7%99%d7%9f-%d7%94%d7%a8%d7%a2-%d7%91%d7%a7%d7%91%d7%9c%d7%94/
https://breslov.co.il/%d7%a2%d7%99%d7%9f-%d7%98%d7%95%d7%91%d7%94-%d7%90%d7%97%d7%aa/
https://breslov.co.il/%d7%a2%d7%a9%d7%94-%d7%98%d7%95%d7%91-%d7%94%d7%a8%d7%a2-%d7%9b%d7%91%d7%a8-%d7%99%d7%99%d7%a2%d7%9c%d7%9d/
https://breslov.co.il/%d7%aa%d7%9e%d7%a6%d7%90%d7%95-%d7%90%d7%aa-%d7%94%d7%98%d7%95%d7%91/
https://breslov.co.il/25138/
https://breslov.co.il/%d7%9e%d7%a2%d7%98-%d7%96%d7%94-%d7%92%d7%9d-%d7%98%d7%95%d7%91/
https://breslov.co.il/%d7%a0%d7%a7%d7%95%d7%93%d7%95%d7%aa-%d7%98%d7%95%d7%91%d7%95%d7%aa-%d7%95%d7%90%d7%96%d7%9e%d7%a8%d7%94/


אבא יקר, כמה קל ופשוט למצוא את הרוע, השלילי והמכוער. עזור לי
בבקשה להתעלם מהשלילי שבאחר, לעצום עין מול הרע, הראה לי רק את
הטוב, את היופי והחסד בכל אדם שנקרא בדרכי! (מתוך הנשק העדין).

* * *

credit: Bulgn / Shutterstock.com  :קרדיט תמונה ראשית

 לאמונה ולכוח התפילה שלנו יש כוח עצום עם השפעה אדירה על החיים
בכל בו  להשתמש  איך  ולדעת  מקרוב  הזה  הכוח  את  להכיר  בואו  שלנו, 

מצב – בקישור הזה!

https://books.breslov.org/he/product/%d7%94%d7%a0%d7%a9%d7%a7-%d7%94%d7%a2%d7%93%d7%99%d7%9f/
https://breslov.co.il/tag/%d7%90%d7%9e%d7%95%d7%a0%d7%94/
https://breslov.co.il/tag/%d7%90%d7%9e%d7%95%d7%a0%d7%94/

